
Referat nummer 9-2010
Telefonmøte, 08.11.2010 klokken 19:00-2045
Deltakere: Arne Løland, Bjørn Wæhre, Grete Olavessen, Torill Johannessen, 
Elin Hansen, Ellinor Selvik, Enisa Ibrahimi og Trude Holmen

Sak 
66-10 Godkjenning av innkalling og forslag til saksliste
Vedtak Godkjent

67-10 Godkjenning av referat fra forrige møte
Vedtak Godkjent

68-10 Web sider. Nytt forslag fra Vinny.
Vedtak Elin og Vinny har samarbeidet om en ny layout og oppbygging på hjemmesiden.

Styret er positive til forslaget etter å ha sett igjennom det, og synes det er gjort en 
god jobb.

Ønsker fra Styret:
Enkel julepynting i desember, litt fargeendringer og ny skrifttyper på sidefeltet.
Championbilder (gamle og nye) som byttes ut med jevne mellomrom i stedet for, 
eller i tillegg til de tre bildene i toppen.

69-10 Kritikker
Vedtak Scanning:Vil utgjøre blir en side på hver hund og er derfor ikke noe vi ønsker oss.

Kan poengsetting gjøres av en person- ikke av hver enkelt som skriver kritikkene?
OBS. Dogweb er ikke alltid korrekt! 
Enisa har hatt stor nytte av å få kataloger fra arrangørene, det har gjort det lettere 
å få inn eierdetaljer. De som skriver opplever at det blir litt mye fram og tilbake før 
arbeidet blir godkjent, vi bør kanskje senke kvalitetskravet noe nå når klubben 
ligger så langt etter.

70-10 Budsjett 2011
Vedtak Noen punkter:

Jostein mangler noen programmer for å få fortsatt jobben han gjør for klubben
med utregning av konkurranser etc. Vi går inn for å kjøpe dette slik at han kan 
fortsette.

Dommerseminar 

Oppdretterseminar

Grete sender ut balanse og resultat pr 30.11.2010 og sender resten av Styret.

71-10 Status Dogs4All

Vedtak Hunder til paraden er klare. 
Vi har 10 gratis adgangskort i tillegg til dem som står på stand.

Om vi får låne prosjektor så kan vi vise film. Sjekker mulighet for å låne.

72-10 Juleutstilling
Vedtak Agri-Pet på Råde stiller som sponsor til juleutstillingen.

73-10 Dato for GF



Vedtak Fastsettes på neste møte

74-10 Årskonkurranse årets oppdretter. Med/uten kennelnavn?
Vedtak Det er oppdretter, ikke kennelnavnet som konkurrerer i årskonkurransen og Styret 

mener derfor at alle hunder fra samme oppdretter (når oppdrettet er skjedd uten 
endret samarbeidspartner) skal telles sammen. Fra og med årskonkurransen 
2010 følger vi derfor denne måten å telle på.

75-10 Evt
De nye utstillingsreglene medfører at vi må gjøre endringer i kriteriene for avl etc. 
Vi må også se på de prisene som berøres av reglene.

Vedtak Arne oversender til resten av styret et forslag fra Avlsrådet. Tar opp saken på neste 
møte 6. desember 2010

Ref: Trude Holmen 8. november 2010  


